
 

 

 

 

 

 

 

12 Μαΐου 2025 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τους κ.κ. Υπουργούς 

- Κοινωνικής Συνοχής & Οικογένειας 

-Υγείας 

 

Θέμα: «Κραυγή αγωνίας για τα κακοποιημένα παιδιά που φιλοξενούνται στα Παιδιατρικά 

Νοσοκομεία της Αττικής λόγω έλλειψης προνοιακών δομών». 

 

Ανησυχητικές διαστάσεις λαμβάνει η παραμονή δεκάδων κακοποιημένων παιδιών σε 

παιδιατρικά νοσοκομεία της Αττικής, κατόπιν εισαγγελικών εντολών, λόγω της έλλειψης διαθέσιμων 

θέσεων σε προνοιακές δομές φιλοξενίας. Σύμφωνα με καταγγελίες του Προέδρου της ΠΟΕΔΗΝ, τα 

παιδιά αυτά, ενώ είναι υγιή σωματικά, παραμένουν επί μέρες και εβδομάδες σε νοσοκομειακές 

μονάδες, σε πλήρη ακαταλληλότητα για τη συναισθηματική και ψυχολογική τους αποκατάσταση, με 

τις κοινωνικές υπηρεσίες να αδυνατούν να ανταποκριθούν στην ανάγκη εύρεσης κατάλληλης 

φιλοξενίας. 

 

Συγκεκριμένα, την 6η Μαΐου 2025, φιλοξενούνταν 40 κακοποιημένα παιδιά: 7 στο Παίδων Πεντέλης, 

8 στο Αγλαΐα Κυριακού και 25 στο Αγία Σοφία. Παράλληλα, υπάρχουν καταγγελίες για δεκάδες 

κλειστές θέσεις φιλοξενίας σε δημόσιες προνοιακές μονάδες λόγω έλλειψης προσωπικού. 

 

Επειδή 

-η παραμονή κακοποιημένων παιδιών σε παιδιατρικά νοσοκομεία, πέραν του αναγκαίου για 

ιατρικούς λόγους χρόνου, συνιστά κατάφωρη παραβίαση των θεμελιωδών δικαιωμάτων τους, 

 

-το κράτος έχει την αδιαπραγμάτευτη υποχρέωση να διασφαλίζει την ύπαρξη επαρκών, κατάλληλα 

στελεχωμένων δομών φιλοξενίας για κάθε παιδί που στερείται οικογενειακής φροντίδας, 
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-η έλλειψη πρόληψης της δευτερογενούς κακοποίησης που προκύπτει από θεσμικές αδυναμίες, 

ελλείψεις πόρων και γραφειοκρατικές αγκυλώσεις, όχι μόνο καθυστερεί την αποκατάσταση αλλά 

επιδεινώνει την ψυχική κατάσταση των παιδιών και αναιρεί στην πράξη την προστασία που οφείλει 

να τους παρέχει η Πολιτεία, 

 

Ερωτώνται οι κ.κ. Υπουργοί:  

 

1) Ποια άμεσα μέτρα προτίθεται να λάβει η κυβέρνηση ώστε να μεταφερθούν τα παιδιά 

αυτά σε κατάλληλες προνοιακές μονάδες; 

 

2) Υπάρχει καταγεγραμμένος αριθμός διαθέσιμων αλλά ανενεργών θέσεων φιλοξενίας 

σε προνοιακές δομές και αν ναι, γιατί παραμένουν ανενεργές; 

 

3) Ποιες ενέργειες έχουν γίνει για την άμεση στελέχωση των δημόσιων προνοιακών 

μονάδων ώστε να ενεργοποιηθούν οι θέσεις φιλοξενίας; 

 

4) Ποιος είναι ο σχεδιασμός για την αποϊδρυματοποίηση και τη διευκόλυνση των 

διαδικασιών αναδοχής και υιοθεσίας για τα εν λόγω παιδιά; 

 

5) Υπάρχει πρόβλεψη για ενίσχυση των κοινωνικών υπηρεσιών στα νοσοκομεία ώστε 

να μπορούν να υποστηρίξουν αποτελεσματικά αυτά τα περιστατικά, έως τη μεταφορά 

τους; 

 

 

Οι ερωτώσες και ερωτώντες Βουλευτές 

 

Ακρίτα Έλενα 

Καλαματιανός Διονύσης 

Βέττα Καλλιόπη 

Δούρου Ειρήνη (Ρένα) 

Ζαμπάρας Μιλτιάδης 

Κασιμάτη Νίνα 

Κόκκαλης Βασίλης 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος (Χάρης) 

Μπάρκας Κώστας 

Νοτοπούλου Αικατερίνη 



 

 

Ξανθόπουλος Θεόφιλος 

Παναγιωτόπουλος Ανδρέας 

Παπαηλιού Γεώργιος 

Τσαπανίδου Παρθένα (Πόπη) 

Ψυχογιός Γιώργος 




